
Zápis č. 20/11/2021 z riadneho rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska 
16. a 22. novembra 2021 so začiatkom o 10,00 h. 

 
16.11.2021 
Prítomní členovia Rady RTVS: J. Balaščák, T. Caban, Igor Gallo, Dóra Hushegyiová, Jozef 
Chudík, Martin Kabát, Martin Kákoš, Jarmila Mikušová  
Neprítomní: J. Uličiansky 
Hostia:  
PhDr. Jaroslav Rezník – generálny riaditeľ RTVS 
Mgr. Marek Knut – riaditeľ Sekcie GR RTVS 
Radka Doehring – riaditeľka Sekcie ekonomiky RTVS 
Mgr. Anton Šulík – riaditeľ Sekcie programových služieb STV 
Mgr. Michal Dzurjanin – riaditeľ Sekcie programových služieb SRo 
Vahram Chuguryan –riaditeľ Sekcie spravodajstva a publicistiky RTVS 
Miesto konania: Zasadačka GR RTVS, 6. posch., Mýtna 1, Bratislava 
 
1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania 
Rokovanie zvolal, otvoril a viedol predseda rady I. Gallo. Na začiatku rokovania privítal 
všetkých prítomných. Skonštatoval, že je prítomných 8 členov rady a rada je schopná 
uznášať sa. Z rokovania sa ospravedlnil J. Uličiansky. 
Informoval, že na ostatnom rokovaní Rady RTVS sa už predbežne dohodol program 
rokovania, ktorý musí rada dnes ešte aj z formálneho hľadiska schváliť, pretože v čase 
štvrtkového rokovania už bolo dnešné rokovanie zvolané aj s programom a nastali v ňom 
zmeny.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 195/2021: 
Rada RTVS schvaľuje program rokovania v nasledujúcom znení: 

1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania.  
2. Dodatok č. 1 k Zmluve č. MK-49/2021/M o poskytnutí finančných prostriedkov 

určených na kompenzáciu časti výpadku úhrad za služby verejnosti v oblasti 
televízneho a rozhlasového vysielania (spravodajca Dozorná komisia) 

3. Dodatok č. 4E na rok 2021 k Zmluve so štátom na roky 2018-2022 (spravodajca 
Dozorná komisia) 

4. Reakcia Rady RTVS na uznesenie VKM č. 131 z 9.11.2021 (spravodajca I. Gallo) 
5. Východiská rozpočtu RTVS na rok 2022 (spravodajca J. Mikušová) 
6. Obchodná a marketingová stratégia RTVS na rok 2022 (spravodajca M. Kabát) 
7. Informácia o vianočnej programovej štruktúre RTVS (spravodajcovia M. Kákoš a J. 

Balaščák) 
8. Informácia o stave projektu Generál (spravodajca T. Caban) 
9. Informácia o vysielaní RTVS v súvislosti s 32. výročím 17. novembra 1989 

(spravodajcovia D. Hushegyiová a J. Balaščák) 
10. Vyhodnotenie vysielania relácie Byť zdravý je výhra (D. Hushegyiová) 
11. Vyhodnotenie 37. ročníku pesničkovej súťaže Košický zlatý poklad (spravodajca M. 

Kákoš) 
12. Sťažnosti a podnety 
13. Rôzne 

 
Za: 8 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát,  

M. Kákoš, J. Mikušová / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomný: 1 / J. Uličiansky /  
Uznesenie bolo prijaté. 
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2. Dodatok č. 1 k Zmluve č. MK-49/2021/M o poskytnutí finančných prostriedkov 
určených na kompenzáciu časti výpadku úhrad za služby verejnosti v oblasti 
televízneho a rozhlasového vysielania (spravodajca Dozorná komisia) 

I. Gallo informoval, že včera rada dostala informáciu, že sa podarilo manažmentu RTVS 
podpísať dodatok, ktorý upravuje navýšenie kompenzácie výpadku úhrad, kde rokovania 
prebiehali niekoľko mesiacov a bola odsúhlasená suma vo výške 5.551.324,- EUR. 
R. Ceizel odprezentoval predložený materiál, informoval, že sa navýšila pôvodná 
kompenzačná zmluva, ktorá bola na 8 mil. €, predlžuje sa aj možnosť využitia týchto 
finančných prostriedkov do 31.3.2022. 
T. Caban za DK uviedol, že víta, že nastal takýto krok a odporúča zobrať tento dodatok na 
vedomie. 
J. Rezník uviedol, že je vysoko pravdepodobné, že ešte bude uzavretý jeden dodatok na cca 
1,1 mil. €, je už vyrokovaný. V návrhu rozpočtu RTVS je uvádzaná ako kompenzačná suma 
tých pôvodných 8 mil. € a je rozrokované, že v I. štvrťroku k nim pribudne ešte 4,2 mil. €. 
Z logiky veci vyplýva, že ak sa preukázal výpadok v rokoch 2020 a 2021, tak by mal byť 
kompenzovaný aj v roku 2022. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 196/2021: 
Rada RTVS 

a) prerokovala a berie na vedomie Dodatok č. 1 k Zmluve č. MK-49/2021/M o poskytnutí 
finančných prostriedkov určených na kompenzáciu časti výpadku úhrad za služby 
verejnosti v oblasti televízneho a rozhlasového vysielania, 

b) apeluje na potrebu pokračovania rokovaní o ďalších kompenzáciách výpadkov 
v skupine oslobodených osôb v ďalšom období, aj v zmysle záverov Správy 
o výsledku kontroly NKÚ v RTVS, 

c) upozorňuje na absenciu systémového riešenia kompenzácií za výpadky úhrad za 
služby verejnosti zo strany štátu. 

 
Za: 8 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát,  

M. Kákoš, J. Mikušová / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomný: 1 / J. Uličiansky / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
3. Dodatok č. 4E na rok 2021 k Zmluve so štátom na roky 2018-2022 (spravodajca 

Dozorná komisia) 
R. Ceizel odprezentoval všetky zmeny predchádzajúcich dodatkov, ktoré boli zapracované 
do tohto dodatku.  
T. Caban uviedol, že DK sa s týmto materiálom oboznámila a odporúča rade zobrať ho na 
vedomie. 
J. Mikušová požiadala o podrobnejší zoznam projektov. 
R. Ceizel prečítal všetky tituly, ktoré dodatok zahŕňa. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 197/2021: 
Rada RTVS: 

a) v zmysle § 8 ods. 1 písm. i) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS v znení neskorších 
predpisov prerokovala a berie na vedomie aktualizovaný návrh Dodatku č. 4E na rok 
2021, ktorým sa mení Dodatok č. 4 MK – 82/2020/M na rok 2021, v znení Dodatkov 
č. 4A MK – 28/2021/M na rok 2021, 4B MK - 34/2021/M na rok 2021, 4C MK - 
48/2021/M na rok 2021 a 4D MK – 51/2021/M na rok 2021 k Zmluve č. MK – 
57/2017/M o zabezpečení služieb verejnosti v oblasti rozhlasového vysielania 
a televízneho vysielania na roky 2018-2022, 

b) berie na vedomie využitie týchto prostriedkov pri výrobe konkrétnych programov 
v televíznej a rozhlasovej časti RTVS. 
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Za: 8 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát,  
M. Kákoš, J. Mikušová / 

Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomný: 1 / J. Uličiansky / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
I. Gallo navrhol, aby sa teraz prerokovali postupne body č. 5,6,7 a 8 s tým, že body č. 6-8 sa 
prerokujú neverejne. 
Členovia Rady RTVS odhlasovali neverejné prerokovanie bodov č. 6-8. 
 
5. Východiská rozpočtu RTVS na rok 2022 (spravodajca J. Mikušová) 
R. Doehring odprezentovala predložené východiská rozpočtu s tým, že sú tam len 
garantované príjmy. Ráta sa so zachovaním všetkých programových služieb a rozšírením 
o programovú službu Šport. Formou prezentácie uviedla všetky podstatné údaje z materiálu.  
J. Mikušová odprezentovala stanovisko DK: 
„Vedenie RTVS predkladá na rokovanie rady RTVS Východiská rozpočtu RTVS na 
nasledujúci rozpočtový rok každoročne ako materiál, ktorý popisuje základný vecný 
a finančný rámec, riziká a príležitosti, ktoré budú  zohľadnené a položkovito vyjadrené 
v rozpise návrhu rozpočtu RTVS. Základnými faktormi, determinujúcimi rozpočtový rámec 
a jeho štruktúru pre návrh rozpočtu RTVS na rok 2022 sú: 
-existujúci model financovania RTVS, 
-viacročná kumulácia výpadku z výberu úhrad za služby verejnosti a jeho nepostačujúca 
kompenzácia, 
-očakávané zrýchlenie nárastu inflácie, premietajúce sa do nárastu cien tovarov a služieb 
v národnom hospodárstve, 
-a pretrvávanie pandemického stavu a z neho vyplývajúce obmedzenia. 
Vzhľadom na uvedené, bol zvolený opätovne konzervatívny až minimalistický prístup, pri 
zachovaní počtu všetkých aktuálnych televíznych a rozhlasových programových služieb 
a s ambíciou spustenia novej športovej televíznej programovej služby. Dozorná komisia 
považuje tento prístup k tvorbe rozpočtu za vhodne zvolený. Autori materiálu definujú vo 
východiskách rozpočtu RTVS na rok 2022 riziká aj príležitosti: 
Ako hlavné riziká uvádzajú viacročne sa opakujúci problém s rezervami na súdne spory 
(s chýbajúcim finančným krytím), vynútené náklady na prípadné ďalšie dopady pandémie 
COVID 19, zdražovanie cien stavebných prác a ostatných tovarov a služieb, predovšetkým 
pri budovaní Kreatívnych centier a prípadné dodatočné náklady RTVS v súvislosti s novým 
zákonom o mediálnych službách. 
Ako príležitosť sa javí skutočnosť, že RTVS bude mať v decembri 2021 vykrytý výpadok 
výberu úhrad vo výške 5,5 mil. € za roky 2020 a 2021 a očakávanie, že sa podarí vyrokovať 
aj výpadok za rok 2022 vo výške 4,3 mil. €. 
Dozorná komisia doručila vedeniu RTVS svoje požiadavky a pripomienky k obsahu aj 
štruktúre materiálu Východiská rozpočtu RTVS na rok 2022. Po oboznámení sa 
s predloženým materiálom konštatuje, že materiál, predložený formou prezentácie je 
prehľadný, podrobný a logicky usporiadaný. Z hľadiska obsahu nie všetky požiadavky boli 
spracované podľa očakávaní dozornej komisie. V materiáli sa spomína ako fakt spustenie 
športovej vysielacej služby. Chýba požadovaný ucelený  rozpočet, dátum spustenia služby, 
šport sa v texte spomína útržkovito v jednotlivých druhoch príjmov a výdavkov (nie 
komplexne). Podľa názoru dozornej komisie je spracovanie žiadosti rady RTVS o zvýšenie 
zdrojov na literárno-dramatickú tvorbu rozhlasového vysielania s dôrazom na detského 
diváka spracované s nepostačujúcou vypovedacou hodnotou. Taktiež bola žiadaná 
konkrétnejšia kvantifikácia dopadov cenového nárastu na jednotlivé druhy výdavkov a 
v prípade marketingovej stratégie chýba taktiež kvantifikácia jednotlivých druhov výdavkov . 
Napriek uvedeným výhradám je podľa dozornej komisie materiál postačujúci na prerokovanie 
na rade RTVS, chýbajúce informácie je možné vysvetliť v diskusii o materiáli počas jeho 
prerokovania.  
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Na základe uvedeného dozorná komisia odporúča rade RTVS zobrať materiál Východiská 
rozpočtu RTVS na rok 2022 na vedomie. Na záver dozorná komisia vyslovuje svoj názor, že 
v materiáli pomenované východiská umožnia vedeniu RTVS zostaviť opätovne len rozpočet 
konzervatívny a minimalistický, udržiavajúci plnenie základného verejnoprávneho poslania 
RTVS s rizikami a nástrahami, vyplývajúcimi z viacerých zásadných premenných, ktorých 
ovplyvnenie nie je plne v moci resp. kompetencii RTVS. Neriešený nedostatočný model 
financovania v kombinácii s kumuláciou výpadku z výberu úhrad za služby verejnosti 
a dopad pripravovaného zákona o mediálnych službách sú hlavné externé riziká rozpočtu na 
rok 2022. Dozorná komisia preto upozorňuje na krehkosť vzťahu medzi príjmami 
a výdavkami rozpočtu RTVS a predpokladá jeho vynútené korekcie počas rozpočtového 
roka.“ 
 
I. Gallo sa spýtal R. Doehring, kedy vie RTVS predložiť definitívny návrh rozpočtu RTVS na 
rok 2022. 
R. Doehring odpovedala, že do 10.12.2021. K Zmluvám so štátom uviedla, že to spracuje do 
samostatnej tabuľky, kde to rozdelí na televíziu a rozhlas. 
I. Gallo sa spýtal, či tento termín môže byť ohrozený, ak nebude schválený štátny rozpočet. 
J. Rezník odpovedal, že áno, ale podľa neho štátny rozpočet dovtedy schválený bude.  
I. Gallo uviedol, že by bolo dobré smerom von dostatočne komunikovať to, že rozpočet je 
zostavený konzervatívne, ale spúšťa sa nová programová služba. Spýtal sa na konkrétne 
investície vo výške 3 mil. €, ktoré sú uvedené v zmluve so štátom. 
J. Chudík uviedol, že z rozpočtu RTVS odchádza pomerne veľa peňazí na vysielače. Spýtal 
sa, či sa s týmto nedá niečo robiť, či nie je šanca to cez NR SR nejakým spôsobom riešiť. 
V súvislosti s budúcoročným rozpočtom sa obáva nárastu cien. 
I. Gallo uviedol, že aj DK požiadala manažment RTVS o analýzu, resp. o vypracovanie 
nejakej inflačnej doložky.  
R. Doehring uviedla, že za teplo sú ceny známe a elektriku má RTVS zazmluvnenú na 
najbližšie dva roky. Pri Towercome je inflačný koeficient a ten je započítaný.  
I. Gallo sa spýtal, do kedy je platná zmluva s Towercomom. 
J. Rezník odpovedal, že do roku 2025. Skonštatoval, že s tou zmluvou sa nedá robiť nič, iba 
ju plniť. Vypovedať sa dá len tak, že sa doplatí zvyšok zmluvy, aj keby neprebehlo plnenie. 
Táto zmluva je mimoriadne nevýhodná pre RTVS. Považuje za absurdné, aby 21% celého 
rozpočtu RTVS išlo na vysielače.  
M. Kabát uviedol, že už vtedy Rada RTVS považovala túto zmluvu za nevýhodnú, avšak 
vtedajšie vedenie ju podpísalo.  
J. Rezník uviedol, že pri elektrike sa urobilo manažérske rozhodnutie, kde sa zazmluvnila 
cena elektriky na 2 roky, takže v tomto období sa RTVS netýkajú výkyvy.  
M. Kákoš sa spýtal, či sa počíta s požiadavkou navýšenia pri rozhlasovej hre a prečo je tam 
len 66 minút.  
J. Rezník uviedol, že tam má byť podľa neho 66 hodín.    
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 198/2021: 
Rada RTVS: 

1. prerokovala a berie na vedomie Východiská rozpočtu RTVS na rok 2022, 
2. konštatuje, že východiská umožnia manažmentu RTVS zostaviť opätovne len 

rozpočet konzervatívny a minimalistický, 
3. upozorňuje na riziká negatívnych ekonomických dopadov pripravovanej mediálnej 

legislatívy, 
4. žiada GR RTVS o predloženie: 

a) analýzy dopadov pripravovanej mediálnej legislatívy na rozpočet RTVS, 
b) východísk rozpočtu RTVS na rok 2022 so zapracovanými pripomienkami 

vznesenými na rokovaní Rady RTVS 16.11.2021 v termíne do 30.11.2021. 
 
Za: 8 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát,  

M. Kákoš, J. Mikušová / 
Proti: 0      
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Zdržal sa: 0   
Neprítomný: 1 / J. Uličiansky / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
6. Obchodná a marketingová stratégia RTVS na rok 2022 (spravodajca M. Kabát) 
Tento bod bol prerokovaný v neverejnom režime. 
Po skončení neverejného rokovania predložil I. Gallo návrh na uznesenie a dal o ňom 
hlasovať: 
Uznesenie č. 199/2021: 
Rada RTVS:  

a) prerokovala a berie na vedomie materiál Obchodná a marketingová stratégia RTVS 
na rok 2022, 

b) žiada GR RTVS o zásadné prepracovanie predloženého materiálu v zmysle 
pripomienok vznesených na rokovaní rady 16.11.2021. 

Termín: 22.11.2021.  
 

Za: 8 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát,  
M. Kákoš, J. Mikušová / 

Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomný: 1 / J. Uličiansky / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
7. Informácia o vianočnej programovej štruktúre RTVS (spravodajcovia M. Kákoš 

a J. Balaščák) 
Tento bod bol prerokovaný v neverejnom režime. 
Po skončení neverejného rokovania predložil I. Gallo návrh na uznesenie a dal o ňom 
hlasovať: 
Uznesenie č. 200/2021: 
Rada RTVS: 

a) prerokovala a berie na vedomie Informáciu o vianočnej programovej štruktúre RTVS, 
b) oceňuje vysoký podiel premiér pôvodnej televíznej a rozhlasovej tvorby vo vysielaní 

RTVS v tomto období. 
 
Za: 8 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát,  

M. Kákoš, J. Mikušová / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomný: 1 / J. Uličiansky / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
8. Informácia o stave projektu Generál (spravodajca T. Caban) 

Tento bod bol prerokovaný v neverejnom režime. 
Po skončení neverejného rokovania predložil I. Gallo návrh na uznesenie a dal o ňom 
hlasovať: 
Uznesenie č. 201/2021: 
Rada RTVS: 

a) prerokovala a berie na vedomie Informáciu o stave projektu Generál, 
b) žiada GR RTVS o predloženie analýzy ďalšieho postupu. 

Termín: 10.12.2021 

  
Za: 8 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát,  

M. Kákoš, J. Mikušová / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomný: 1 / J. Uličiansky / 
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Uznesenie bolo prijaté. 
 
4. Reakcia Rady RTVS na uznesenie VKM č. 131 z 9.11.2021 (spravodajca I. Gallo) 

I. Gallo informoval, že členovia Rady RTVS sa dohodli, že tento bod sa prerokuje na 
pokračovaní tohto rokovania 22.11.2021, pretože právna analýzy bola doručená len dnes 
ráno a je potrebné sa s ňou podrobne oboznámiť. 
 

9. Informácia o vysielaní RTVS v súvislosti s 32. výročím 17. novembra 1989 
(spravodajcovia D. Hushegyiová a J. Balaščák) 

A. Šulík odprezentoval televíznu časť vysielania pri príležitosti výročia 17.11.1989. 
M. Dzurjanin odprezentoval rozhlasovú časť vysielania. 
D. Hushegyiová ako spravodajkyňa uviedla, že televízia odvysiela zaujímavý a dôstojný 
program na výročie Nežnej revolúcie. 
J. Balaščák ako spravodajca k rozhlasovej časti uviedol: 
„Rozhlasová ponuka k 32. výročiu Nežnej revolúcie prináša tradičné formy a prezentácie 
v podobe rozhovorov a diskusií s vtedajšími lídrami diania, historikmi, politológmi či 
sociológmi. Zaujali ma programy, ktoré sľubujú netradičný pohľad – konkrétne na Rádiu 
Regina Hudobné popoludnie Made in ´89 o populárnych skladbách vydaných v spomínanom 
roku. A tiež pohľad na vývoj severovýchodného Slovenska po Novembri 89 z pohľadu 
samosprávy. Regina Stred v rovnakom duchu prinesie reláciu Zakázané, ktorá bude tému 
slobody rozvíjať na pozadí zakázaných kníh v rôznych časových obdobiach.  
Dôležité je pritom prepojenie histórie so súčasnosťou - aby to nebola história šuštiaca 
papierom, ale s presahom do nášho života a prebiehajúcich zápasov v spoločnosti tak, aby 
sme neprichádzali o historickú pamäť. 
Človekom, ktorý dokázal spájať minulosť a súčasnosť bol aj publicista a scenárista Eugen 
Gindl, patriaci k výrazným a významným osobnostiam Novembra 89. Aj v súvislosti s jeho 
úmrtím, a spomenúť by som mal aj Miroslava Cipára, by som chcel vedieť,  či má RTVS 
dlhodobý projekt zaznamenávania výpovedí priamych účastníkov Nežnej revolúcie tak, aby 
sa ich dielo či odkaz zachovali aj pre nasledujúce generácie. Myslím tým koncept, projekt, 
ktorý nevzniká len v súvislosti s pokrytím vysielania pri aktuálnych výročiach, ale ide viac do 
hĺbky, súvislostí a podstaty v pohľade na nedávnu históriu.  
K výročiu Novembra 89 chcem pripomenúť aj vtedajšiu rozhlasovú reláciu Slovo má 
verejnosť, v jej prípade pociťujem istý dlh rozhlasu a RTVS voči vlastným pracovníkom 
a tvorcom, ktorí sa v novembri 1989 zapojili do diania smerujúceho k odstráneniu totalitného 
režimu.“ 
 
M. Dzurjanin odpovedal, že sa v budúcnosti môže pripraviť relácia o rozhlasákoch počas 
1989 a k spomenutým p. Gindlovi a p. Cipárovi uviedol, že budú zaradené relácie, kde boli 
hostia a kde sa s nimi redaktor čiastočne zhováral aj o roku 1989. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 202/2021: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Informáciu o vysielaní RTVS v súvislosti s 32. 
výročím 17. novembra 1989. 
 
Za: 8 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát,  

M. Kákoš, J. Mikušová / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomný: 1 / J. Uličiansky / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 

10. Vyhodnotenie vysielania relácie Byť zdravý je výhra (D. Hushegyiová) 

A. Šulík uviedol, že RTVS promptne zareagovala na žiadosť MF SR o odvysielanie 
a vyrobenie tejto relácie. Vyrobili sa galavečery a týždenné žrebovania, ktoré boli každý 
pracovný deň. Pripravovalo sa aj 3 minútové žrebovanie pre JOJ a Markízu. Sledovanosť 
galavečerov bola okolo 713 tis. divákov priemerne. V tom čase to bola jednoznačná jednotka 
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na trhu. Pridal ďalšie podrobnosti o výrobe tejto relácie. Poučné je to, že si televízia 
vyskúšala svoje schopnosti realizovať v takom krátkom čase takýto náročný projekt.  
D. Hushegyiová ako spravodajkyňa uviedla: 
„Podľa objednávky ministerstva financií, úlohou RTVS bola vytvoriť a odvysielať zábavný 
program, ktorý by pomohol zvýšiť zaočkovanosť proti Covid-19 v Slovenskej republike. 
Napriek tomu, že RTVS nemala žiadny priestor na vývoj a reláciu musela urobiť za šibeničný 
termín, podarilo sa vytvoriť veľmi dobrú dramaturgiu. Našli nekonfrontačných moderátorov, 
vytvorili slušnú scénu, do programu sa podarilo presvedčiť aj pozvať dobrých účinkujúcich 
z umeleckého aj verejného života. RTVS pripravila zaujímavé dokrútky, ankety. 
Verejnoprávna inštitúcia reláciu dostatočným spôsobom promovala, dostatočným spôsobom 
dostala do online priestoru, a aj spravodajstvo RTVS sa pravidelne zaoberalo s očkovacou 
lotériou. Svoju úlohu RTVS splnila na sto percent, svedčí o tom aj obrovská sledovanosť.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                        
Ani Rada RTVS, ani vedenie RTVS nemá kompetenciu hodnotiť zmysel relácie Byť zdravý je 
výhra. Ministerstvo financií komentovalo na začiatku reláciu, ako nástroj na zvýšenie 
zaočkovanosti. Napokon ani útvar ministerstva, Hodnota za peniaze, nevedel vyčísliť prínos 
relácie. Benefitom veľkého diváckeho úspechu relácie Byť zdravý je výhra by mohla byť 
zábavná relácia v podobnom duchu s dobrým koproducentom. Bola by veľká škoda premrhať 
tento potenciál. Táto relácia ukázala, že RTVS by bola schopná vyrobiť jedinečnú zábavnú 
reláciu. 
M. Kákoš sa spýtal, či poskytnuté finančné prostriedky pokryli náklady RTVS. 
A. Šulík odpovedal, že áno. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 203/2021: 
Rada RTVS: 

a) prerokovala a berie na vedomie Vyhodnotenie vysielania relácie Byť zdravý je 
výhra,  

b) oceňuje profesionalitu pracovníkov RTVS pri realizácii tohto projektu. 
 
Za: 8 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát,  

M. Kákoš, J. Mikušová / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomný: 1 / J. Uličiansky / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
11. Vyhodnotenie 37. ročníku pesničkovej súťaže Košický zlatý poklad 

(spravodajca M. Kákoš) 
J. Puchala formou videohovoru odprezentoval prezentáciu ku vyhodnoteniu tejto pesničkovej 
súťaže. Poukázal na to, že KZP za svoju existenciu priniesol množstvo nových spevákov. 
Tohto roku sa prihlásilo rekordný počet skladieb – 236. Súťažiaci boli z celého Slovenska.  
M. Kákoš ako spravodajca uviedol, že toto podujatie už dosiahlo celoštátny charakter a je to 
v súčasnosti jediná celoslovenská autorská súťaž. Vyjadril obdiv štúdiu Košice, že to v týchto 
ťažkých podmienkach dokázali celé zabezpečiť. Zamyslel sa nad tým, či by z toho finálového 
večera nemohol byť odvysielaný záznam.  
J. Puchala uviedol, že dokument z KZP by mal byť v najbližšom čase odvysielaný a dal by sa 
podľa neho vyrobiť aj záznam finálového večera.  
A. Šulík uviedol, že je vecou uchopenia formátu, ako by sa to dalo vyrobiť. 
M. Kákoš poznamenal, že niečo na typ Zem spieva. 
I. Gallo uviedol, že aj tento projekt mohol byť súčasťou Obchodnej a marketingovej stratégie 
a mohla by byť z Bratislavy vyvinutá nejaká iniciatíva, ako tomuto projektu pomôcť. 
M. Kákoš predložil návrh na uznesenie a I. Gallo dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 204/2021: 
Rada RTVS:  

a) prerokovala a berie na vedomie Vyhodnotenie 37. ročníka pesničkovej súťaže 
Košický zlatý poklad, 
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b) pozitívne hodnotí, že aj v sťažených podmienkach vzhľadom na pandemickú situáciu 
dokázalo Štúdio Košice zabezpečiť úspešnú realizáciu tohto projektu. 

 
Za: 7 / J. Balaščák, I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš,  

J. Mikušová / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 2 / T. Caban, J. Uličiansky / 
 
12. Sťažnosti a podnety 
Členovia Rady RTVS prebrali doručenú korešpondenciu a dohodli si spôsob jej vybavenia 
a odsúhlasili, aby predseda Rady RTVS dal vypracovať právne stanovisko do externého 
prostredia k sťažnosti K. Čekovského. 
 

13. Rôzne  
I. Gallo poďakoval všetkým zúčastneným za spoluprácu a prerušil rokovanie Rady RTVS 
16.11.2021 s tým, že pokračovať sa bude 22.11.2021. 
 
22.11.2021 
Prítomní členovia Rady RTVS: J. Balaščák, T. Caban, Igor Gallo, Dóra Hushegyiová, Jozef 
Chudík, Martin Kabát, Martin Kákoš, Jarmila Mikušová, J. Uličiansky 
Neprítomní:  
Hostia:  
PhDr. Jaroslav Rezník – generálny riaditeľ RTVS 
Mgr. Marek Knut – riaditeľ Sekcie GR RTVS 
Miesto konania: Zasadačka GR RTVS, 6. posch., Mýtna 1, Bratislava 
I.j Gallo informoval, že 16.11.2021 sa prerušilo rokovanie s tým, že dnes sa bude pokračovať 
už len jedným bodom a tým je bod č. 4 Reakcia Rady RTVS na uznesenie VKM č. 131 
z 9.11.2021. 
 
4. Reakcia Rady RTVS na uznesenie VKM č. 131 z 9.11.2021 (spravodajca I. Gallo) 
I. Gallo zopakoval informáciu z ostatných rokovaní, že VKM na rokovaní 9.11.2021 opätovne 
prijal uznesenie, že Rada RTVS si neplní zákonné povinnosti. Konštatoval tak v súvislosti 
s prerokovaním správy NKÚ o výsledku kontroly v RTVS. Považuje za potrebné, aby sa tým 
rada zaoberala a zaujala k tomu stanovisko. Požiadal o spracovania stanoviska Dozornú 
komisiu a dal spracovať stanovisko aj do externého prostredia. 
Pripomenul, že sa rokovalo o tomto bode už 11.11.2021, kedy ešte neboli k dispozícii právne 
stanoviská, následne bol tento bod zaradený na 16.11.2021, kde sa rada dohodla na tom, že 
ho prerokuje dnes. 
Pripomenul, že VKM prijal v minulosti aj uznesenie č. 16 z 12.5.2020 (čierne diery v RTVS). 
Rada na to reagovala na rokovaní 27.5.2020. Na základe tejto akcie sa potom uskutočnil 
audit MK SR. Rada RTVS vtedy prijala uznesenie: 
Rada RTVS: 

a) považuje uznesenie Výboru NR SR pre kultúru a média zo dňa 12.5.2020 za 
neodôvodnené, nakoľko vychádza z neoverených a kompetentnými kontrolnými 
orgánmi neverifikovaných údajov. Zároveň predmetné uznesenie nekonkretizuje 
údajné porušenie povinností Rady RTVS ako orgánu dohľadu v zmysle zákona č. 
532/2010.   Z toho dôvodu žiada Rada RTVS Výbor NR SR pre kultúru a média 
o prehodnotenie obsahu uznesenia zo dňa 12.5.2020, 

b) vníma uznesenie prijaté Výborom NR SR pre kultúru a médiá vzhľadom na absenciu 
faktami podloženej argumentácie o údajných pochybeniach Rady RTVS ako zásah 
do zákonných kompetencií jedného zo štatutárnych orgánov RTVS a považuje ho za 
politicky motivovaný tlak, ktorý ohrozuje nezávislosť Rady RTVS ako aj samotného 
verejnoprávneho vysielateľa. 
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Ďalšie uznesenie o porušení zákona Radou RTVS prijal VKM 19.10.2020. Rada RTVS na to 
reagovala na rokovaní 20.11.2020. Išlo o výstup z kontroly MK SR a že RTVS nedodržala 
Štatút v prípade M. Ťapáka. 
Zhrnul, že prvé uznesenie VKM bolo prijaté len na základe domnienok K. Čekovského, že 
existujú v RTVS nejaké čierne diery. Kontrola MK SR však preukázala len nedodržanie 
štatútu a RTVS musela vrátiť len 0,12% z objemu financií. Napriek tomu, že kontrola dopadla 
dobre, tak aktivity predsedu VKM pokračovali a VKM prijalo ďalšie uznesenie, kde VKM 
konštatoval, že rada si neplní povinnosti podľa § 8 ods. 1 písm. b). Podľa časti c) tohto 
uznesenia VKM navrhuje NR SR konštatovať, že Rada RTVS si neplní povinnosti v zmysle 
vyššie uvedeného paragrafu. Skonštatoval, že sú k dispozícii dve stanoviská, jedno 
z externého prostredia a jedno od DK, ktoré mali porovnať závery kontroly NKÚ v RTVS a  
kompatibilnosť s prijatým uznesením VKM.  
T. Caban odprezentoval stanovisko Dozornej komisie: 
„Na základe pokynu Predsedu rady RTVS dozorná komisia Rady RTVS (ďalej v texte len ako 
„dozorná komisia“) vypracovala stanovisko k Uzneseniu č. 131 Výboru NRSR pre kultúru a 
média z 9. novembra 2021 (ďalej v texte len ako „uznesenie“).  
Uznesenie Výbor NRSR pre Kultúru a média (ďalej v texte len ako „výbor pre KaM“) prijal 
ako reakciu na výsledky kontroly hospodárenia Najvyššieho kontrolného úradu SR (NKÚ SR) 
v Rozhlase a televízii Slovenska podľa správy pomenovanej ako „Zmluvné vzťahy v 
Rozhlase a televízii Slovenska“ (ďalej len ako „správa NKÚ SR“). Na základe výsledkov 
správy NKÚ SR výbor pre KaM v bode B) uznesenia konštatoval, že „Rada Rozhlasu a 
televízie Slovenska si neplní povinnosti ustanovené zákonom o Rozhlase a televízii 
Slovenska č. 532/2010, § 8 ods. 1 písm. b), podľa ktorého Rada Rozhlasu a televízie 
Slovenska dohliada na hospodárnosť, efektívnosť a účelnosť nakladania  s verejnými 
prostriedkami Rozhlasu a televízie Slovenska a plní úlohy kolektívneho orgánu pri nakladaní 
s majetkom Rozhlasu a televízie Slovenska podľa osobitného predpisu“. 
Ku konštatovaniu Výboru pre KaM, ktoré je citované vyššie (bod. B uznesenia) dozorná 
komisia poukazuje na skutočnosť, že v § 8 zákona o RTVS sa ustanovuje pôsobnosť rady. 
Rada (okrem iného) dohliada na dodržiavanie zákona o RTVS a plnenie úloh, ktoré 
Rozhlasu a televízii Slovenska vyplývajú z osobitných predpisov, zároveň dohliada na 
hospodárnosť, efektívnosť a účelnosť nakladania s verejnými prostriedkami Rozhlasu a 
televízie Slovenska a plní úlohy kolektívneho orgánu pri nakladaní s majetkom RTVS podľa 
osobitného predpisu, schvaľuje štatút, organizačný poriadok, štatút programových 
pracovníkov a spolupracovníkov Rozhlasu a televízie Slovenska a podmienky poskytovania 
archívnych dokumentov. Vo vzťahu ku generálnemu riaditeľovi určuje jeho odmenu a môže 
predkladať príslušnému výboru národnej rady podnet na podanie návrhu na jeho odvolanie. 
Rada tiež schvaľuje odmenu zástupcom generálneho riaditeľa za výkon funkcie generálneho 
riaditeľa v čase od zániku jeho funkcie do zvolenia nového generálneho riaditeľa. Zo 
zásadných dokumentov týkajúcich sa činnosti a riadenia rada prerokúva Koncepciu riadenia 
a rozvoja Rozhlasu a televízie Slovenska a jej programovej služby s dôrazom na verejný 
záujem, ktorú predkladá generálny riaditeľ.  Rada ďalej prerokúva a schvaľuje návrh 
rozpočtu Rozhlasu a televízie Slovenska, účtovnú závierku, návrh na tvorbu a použitie 
rezervného fondu a takisto prerokúva a zaujíma stanovisko k návrhu zmluvy o obsahoch, 
cieľoch a zabezpečení služieb verejnosti v oblasti rozhlasového vysielania a návrh zmluvy o 
obsahoch, cieľoch a zabezpečení služieb verejnosti v oblasti televízneho vysielania a k jej 
dodatku na príslušný kalendárny rok. Rada schvaľuje návrhy generálneho riaditeľa na 
podnikateľské zámery a združovanie prostriedkov, vrátane návrhov týkajúcich sa ich zmien 
alebo ukončenia a návrhy generálneho riaditeľa na prevod vlastníctva prebytočného majetku, 
nájom nehnuteľnosti na čas dlhší ako jeden rok alebo čas neurčitý, či návrhy na 
zabezpečenie záväzku, či už zabezpečovacím prevodom práva alebo zriadením záložného 
práva. Vo vzťahu k dodržiavaniu povinností vyplývajúcich pre Rozhlas a televíziu Slovenska 
z osobitných predpisov rada prerokúva právoplatné rozhodnutia Rady pre vysielanie a 
retransmisiu o uložení sankcie za porušenie povinností uložených týmito predpismi. Vo 
vzťahu k verejnosti rada prerokúva a vybavuje sťažnosti a iné podnety na činnosť Rozhlasu a 
televízie Slovenska a jej orgánov, ktoré jej boli doručené. Rada je aj odvolacím orgánom 
proti rozhodnutiu generálneho riaditeľa v konaní podľa zákona o slobodnom prístupe k 
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informáciám. Medzi právomoci rady tiež patrí prerokúvať výročnú správu o činnosti Rozhlasu 
a televízie Slovenska, ktorú spolu so svojim stanoviskom a správou o svojej činnosti 
predkladá do 31. mája Výboru národnej rady pre kultúru a média. Rada prerokúva aj správu 
generálneho riaditeľa o hospodárení a plnení záväzných ukazovateľov, o ktorú je oprávnená 
požiadať ho písomne najviac raz za štvrťrok. Ak má generálny riaditeľ v úmysle vstúpiť do 
zmluvného záväzku presahujúceho dva roky, alebo ktorého plnenie presahuje 100 000 eur, s 
výnimkou pracovnoprávnych zmlúv a zmlúv, ktorých predmetom nie je finančné plnenie, je 
povinný o tomto zámere radu písomne informovať. Rada je povinná takýto zámer prerokovať 
a zaujať k nemu stanovisko. 
Formy dohľadu a kompetencie rady sú definované v jednotlivých ustanoveniach § 8 zákona 
o RTVS, pričom tieto kompetencie navzájom súvisia a tvoria ucelený rámec činnosti, v 
rozsahu ktorého rada vykonáva svoj dohľad nad dodržiavaním princípov hospodárnosti, 
efektívnosti a účelnosti. Rada vykonáva dohľad formou prerokovania jednotlivých materiálov, 
požiadavkami na ich doplnenie, či prepracovanie, vypracováva k nim stanoviská a prijíma 
rozhodnutia formou uznesení. Taktiež rada iniciatívne dáva manažmentu úlohy vypravovať 
iné materiály, vykonáva náhodné kontroly vybraných zmlúv, kontroly jednotlivých 
programových projektov, verejného obstarávania a pod. 
Je potrebné poukázať na dôležitú skutočnosť a to, že rada v žiadnom prípade nie je orgán, 
ktorý by mal suplovať úlohy vnútornej kontroly RTVS a preberať na seba zodpovednosť za 
výkon týchto kontrol. Z dôvodovej správy k § 8 zákona o RTVS jasne vyplýva, že rada tieto 
kompetencie nemá. Rada nie je osobitným orgánom, ktorý by mal povinnosť zo zákona 
kontrolovať každý zmluvný vzťah, ktorý RTVS uzatvorí, prípadne každé ekonomické 
rozhodnutie ktoré RTVS urobí. Na to by pri 9 členoch logicky ani nemala kapacitu. Ak by 
zákonodarca chcel, aby takáto kontrola zo strany rady existovala, musela by rada pôsobiť 
ako orgán, ktorý by spolurozhodoval o každom rozhodnutí manažmentu RTVS. Tým by bolo 
zrejmé, že rada by mala posudzovať každý úkon RTVS či už v zmluvnom alebo 
ekonomickom ponímaní.  
Na základe vyššie uvedených skutočností sa dozorná komisia domnieva, že rada neporušila 
§ 8 ods. 1 písm. b) zákona o RTVS z dôvodov uvádzaných v uznesení výboru pre KaM. 
Dozorná komisia rovnako konštatuje, že ani v správe NKÚ SR sa neuvádza, že by rada 
porušila zákon o RTVS. Konštatovanie výboru pre KaM podľa názoru dozornej komisie 
vychádza z nesprávneho posúdenia veci ako aj chybnej interpretácie správy NKÚ SR.“   
 
M. Kákoš upozornil, že Rada RTVS vykonáva svoju činnosť, kontroluje a aj prijíma 
uznesenia na tému kontrol. Pripomenul uznesenie č. 48. Zacitoval zo správy NKÚ SR: 
Kontrola preverila 9 zmlúv na výrobu audiovizuálnych diel a 6 zmlúv na športové licencie, 
vývoj nákladov na jednotlivé programy, licencie a vyhodnocovanie sledovanosti programov 
a nedostatky v tejto oblasti nezistila. 
Správa NKÚ podľa neho nikde nekonštatuje porušenie zákona o RTVS alebo o rozpočtových 
pravidlách. Z logiky veci mu vyplýva, že tým pádom sa ani rada nemohla dopustiť porušenia 
zákona.  
J. Chudík doplnil, že na každom rokovaní sa Rada RTVS zaoberá zmluvami nad 10 tis. €, čo 
je aj nad rámec toho, čo požaduje zákon. DK sa podľa neho zaoberá aj konkrétnymi 
reláciami. To, čo vyčíta VKM podľa neho prebieha na každom zasadnutí. 
I. Gallo uviedol, že ak by išlo o prvé takéto uznesenie VKM, tak by sa to dalo vnímať ako 
nedorozumenie alebo iný pohľad na vec, ale v prípade troch uznesení, kde prvé dve boli 
prijaté bez akýchkoľvek argumentov, tak to svedčí o tom, že ide zo strany VKM o politický 
tlak na jeden z orgánov RTVS. Považuje to za neprípustné aktivity, ktoré ohrozujú 
nezávislosť Rady RTVS a aj verejnoprávneho vysielateľa. Pripomenul, že na ostatnom 
zasadnutí hovoril A. Šulík ako negatívne vnímajú programoví pracovníci takéto aktivity VKM. 
Je potrebné podľa neho vyslať signál, že takéto aktivity, nech sú motivované čímkoľvek, tak 
sú v demokratickej spoločnosti neprijateľné.  
I. Gallo vyhlásil prestávku na prípravu uznesenia. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 205/2021: 
Rada RTVS: 
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a) Považuje uznesenie Výboru NR SR pre kultúru a médiá (ďalej len „VKM“) č. 131 zo 

dňa 9.11.2021 k výsledkom kontroly hospodárenia RTVS podľa Správy NKÚ SR za 

neodôvodnené a politicky motivované. 

b) Konštatuje, že Správa NKÚ o kontrole v RTVS neobsahuje zistenia o porušení 

zákona o rozpočtových pravidlách a ani porušenie zákona o RTVS, ale zistenia 

o nedôslednom dodržiavaní internej dokumentácie riadenia zo strany RTVS, čo môže 

vyvolávať pochybnosti o hospodárnosti, efektívnosti a účinnosti v procese prípravy 

programov. 

c) VKM vo svojom uznesení účelovo interpretuje výsledky kontroly NKÚ, pričom 

zámerne vynechal najzávažnejšie zistenie o výraznom podfinancovaní RTVS 

a povinnosti štátu zaručiť dostatočné kompenzácie výpadku príjmov spôsobených 

zmenami legislatívy a v plnej miere tak zabezpečiť jej rozvoj a plnenie úloh. Rada 

RTVS na tento problém pravidelne a dlhodobo vo svojich uzneseniach upozorňuje.    

d) Dôrazne odmieta pretrvávajúcu politickú šikanu zo strany VKM, prostredníctvom 

dôkazmi nepodložených troch uznesení o údajnom neplnení si povinností Radou 

RTVS ustanovených zákonom č. 532/2010 o RTVS, § 8 ods. 1, písm. b) (uznesenia 

č. 16 z 12.5.2020, č. 72 z 19.10.2020 a č. 131 z 9.11.2021) a považuje ich za 

neprípustné aktivity, ktoré ohrozujú nezávislosť Rady RTVS ako aj samotného 

verejnoprávneho vysielateľa.  

 
Za: 9 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát,  

M. Kákoš, J. Mikušová, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 0 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
V Bratislave 28.11.2021. 
 
I. Gallo poďakoval všetkým zúčastneným za spoluprácu a ukončil rokovanie Rady RTVS. 
 

Zapísal: Adam Mozolák     
tajomník Rady RTVS 

Mgr. Igor Gallo 
       predseda Rady  

Rozhlasu a televízie Slovenska 
 
 
Kompletný zvukový záznam z rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska prehľadne 
usporiadaný podľa prerokovávaných bodov je možné si vypočuť na www.rtvs.sk. 
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